
 

 

 
 
 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering BKO 19 mei 2022 
 
 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet ere lid Hans Horsting en de overige leden 
welkom. Er zijn 69 aanwezige leden geregistreerd. De voorzitter geeft het woord aan Paul 
Driessen, plv voorzitter BKO, die deze vergadering zal voorzitten. 
 
 
2. Mededelingen 
- Defosfatiseringsbassin, noodzakelijk voor het reinigen van water dat van de Rotte de plas in 
stroomt, wordt verplaatst naar een locatie naast brasserie Woodz. Dit is echter nog niet definitief
   
- Het bestuur is in gesprek met een geïnteresseerde kandidaat voor de rol van secretaris van het 
bestuur. Gezien de lange duur tot de volgende jaarvergadering wordt deze mogelijk in een 
bijzondere algemene ledenvergadering benoemd. 
- Remko Dijkman trekt het project Energietransitie. Het bestuur vraagt aan de leden om indien 
hier ideeën over bestaan deze actief te delen met Remko. 
- Het bestuur verzoekt leden die nog niet digitaal stukken ontvangen van de BKO, maar wel 
beschikken over een emailadres dit aan de vereniging door te geven. Dit helpt om kosten te 
verlagen en verlicht de werklast. (doorgeven via bko@kralingen-oost.nl) 
 
3. Notulen Jaarvergadering 2021 
- De notulen deel 1 van de jaarvergadering worden goedgekeurd. 
- De notulen deel 2 (met betrekking tot de wijziging van statuten en reglementen) worden 

eveneens goedgekeurd. 
 
4. Jaarverslag 2021 
De voorzitter van de jaarvergadering meldt dat het bestuur dit jaar, gezien de toelichting in de 
toegestuurde nieuwsbrief, geen additionele generieke toelichting geeft op de lopende projecten, 
maar dat het de leden de gelegenheid biedt om vragen over lopende projecten te stellen. Hier 
wordt ruimschoots gebruik van gemaakt. 
De volgende onderwerpen worden geraakt: 
- Ontwikkelingen op het gebied van persoonlijke veiligheid 
Opmerkelijk is dat er geen inbraken zijn gemeld in het afgelopen jaar bij huizen die zijn 
aangesloten bij Alert Security. Er wordt opgeroepen door dhr. Reijnierse om te overwegen indien 
men nog niet hierbij aangesloten is, dit alsnog te doen. 
- Ontwikkelingen op het gebied van verkeersveiligheid 
Het zebrapad bij de T-splitsing Oudedijk / Kortekade wordt verplaatst om de situatie ter plekke 
veiliger te maken.  
Er wordt voorts geklaagd door diverse leden over de hoge snelheden waarmee zowel op de 
Kralingse Plaslaan als op de ‘s-Gravenweg wordt gereden. Er worden diverse hiermee gerelateerde 
ongelukken gememoreerd. 



 

 

- Evenementen in het Kralingse Bos 
Diverse leden merken op dat er veel overlast is van de gehouden evenementen. Geluid, drukte 
(het grootste evenement kent 20.000 bezoekers), parkeren, etc. Het bestuur licht toe dat de BKO 
hier actief mee bezig is en frequent contact hierover heeft met de gemeente. Dat het overleg 
echter moeilijk verloopt, deels omdat de gemeente het gebied in compartimenten op deelt en de 
BKO het Kralingse Bos als een gebied ziet. Hierdoor lijken de klachten nog niet goed te landen bij 
de gemeente. Dit geldt ook voor de door de evenementen veroorzaakte verkeersinfarcten. Het 
bestuur geeft aan dit nadrukkelijk op de agenda te houden. 
-  Geplande oeververbinding 
Het bestuur licht toe dat er drie varianten voorliggen: 1 brugvariant bedoeld voor openbaar 
vervoer en 2 tunnelvarianten bedoeld voor openbaar vervoer en langzaam verkeer. De verkenning 
hieromtrent is afgesloten en er wordt nu naar de haalbaarheid gekeken. De uiteindelijke bouw is 
voorzien rond 2030. Voor zowel de bouwfase als de gebruiksfase gaat het bestuur uit van een 
behoorlijk impact voor de bewoners van het getroffen deel (mn De Esch). 
Het alternatief van verbreding van Van Brienenoordbrug, lijkt door technische belemmeringen een 
niet realistische optie; complicaties mbt de aansluiting op het Kralingseplein, benodigde complexe 
constructieve aanpassingen aan de brug en het kostenniveau voor realisatie hebben tot een snelle 
beslissing geleid om dit niet verder te onderzoeken. 
- Er wordt een korte toelichting gegeven op de ontwikkelingen rondom Kralingen aan de Maas. 
- Kop Voorschoterlaan  
Het project loopt al 6 jaar en vertraagt nog steeds regelmatig, er ligt nu een plan voor een 
kunstwerk op gevel boven de apotheek, middenberm wordt aangepakt en de fiets-parkeerplekken 
worden uitgebreid. 
- Excelsior 
Er wordt gepleit om de wijkvisie te verscherpen tav het voetbalstadion van Excelsior. Een aantal 
leden vinden dat de huidige plek beter voor andere “leuke dingen” kan worden gebruikt. Het 
bestuur geeft aan dat deze ontwikkeling haar aandacht heeft, maar dat het ook zo maar zou 
kunnen zijn dat indien Excelsior vertrekt, “leuke dingen” ook wel eens als “hoge dingen” vertaald 
zouden kunnen worden. Aan het bestuur wordt gevraagd om in een volgende nieuwsbrief aan te 
geven op welke wijze ze de doelstellingen uit de wijkvisie wil gaan bereiken.   
 
 
5. Financien 

A. Financieel overzicht 2021 
 De inkomsten over 2021 zijn iets anders dan normaal, er is geen subsidie aangevraagd 
  
 voor 2021, de uit 2020 bestaande subsidie werd door geschoven. Door corona zijn er  
 minder activiteiten georganiseerd. Het jaar is met een positief saldo afgesloten, dit saldo  
 wordt toegevoegd aan reserves. De reserves zijn van voldoende omvang om de vereniging  
 te faciliteren in het nastreven van haar belangen.  
 Voor 2022 is er subsidie goedgekeurd van € 5.000,-. De penningmeester verwacht dat op  
 termijn het toekennen van subsidie zal worden afgebouwd. Hij geeft aan wel te zullen  
 aanvragen, maar er bestaat onzekerheid over toekenning. 
 Voorts geeft hij aan dat de vereniging is gestart met het afvoeren van leden die al twee 
jaar  
 de contributie niet hebben betaald. 
 

B. Verslag kascommissie 
 De kas commissie licht haar werkzaamheden toe en geeft aan tevreden te zijn. 
 

C. Goedkeuring van de Jaarstukken 
 De vergadering keurt bij acclamatie de gepresenteerde Jaarstukken goed! 
 

D. Benoeming kascommissie 



 

 

 De heer Robert Ligthelm treedt af onder applaus. De heer Stefan Belt wordt als opvolger  
 voorgedragen. 
 De vergadering benoemt mevrouw Bianca Stuifzand en de heer Stefan Belt als leden van  
 de kascommissie. 
 
Er wordt een vraag gesteld waarom kascommissie leden voor (maar) twee jaar worden benoemd, 
waar de zittingstermijn van bestuursleden langer is? Er wordt toegelicht dat dit garandeert dat er 
onafhankelijkheid is en blijft tov de penningmeester.  
Specifiek wordt er gevraagd naar de zittingstermijn van de voorzittersrol. Deze is nu onbeperkt. 
Gevraagd wordt om dit in een volgende statuten wijziging aan te passen. Het bestuur geeft aan 
dat verkorting van de termijn in 2021, bij de toenmalige statutenwijziging, tot grote wisselingen in 
bestuur zou leiden, hetgeen als ongewenst voor de continuïteit werd beschouwd. 
 
6.   Bestuurssamenstelling 
Mevrouw H. Joosten en H. Van Gils treden af, bestuur en wijkraad bedanken de dames voor hun 
intensieve betrokkenheid gedurende de lange zittingsperiode. De heren Wolter Hoffmann en 
Marius Hoogendam zijn herkiesbaar en de heren Aat Van Tilburg en John Smeets worden als 
bestuurslid voorgedragen. De wijzigingen worden door de leden bij acclamatie bekrachtigd. 
 
Opgemerkt wordt, met kwinkslag, dat de nieuwe bestuurssamenstelling tot een heren bolwerk 
leidt, de voorzitter reageert hierop door de aanwezige vrouwelijke leden uit te nodigen zich 
kandidaat te stellen, hetgeen tot nu toe helaas niet gebeurd is. 
 
7.   Presentatie geschiedenis van het Kralingse Bos en de Plas 
De heren Marius Huender en Dik Vuik verzorgen een interessante presentatie over de geschiedenis 
van het Kralingse Bos. 
 
8.   Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
9.   Sluiting ALV 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezige leden uit voor de nazit voorzien van een 
hapje en drankje. 
  
 


